
Protokół  Nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

z dnia 21 stycznia 2019 r., w godz. 1400-15.00  

w Sali Biura Rady w Urzędzie Gminy Piaski 

 

Pierwsze posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy społecznej odbyło się dnia 21 stycznia 

2019r. o godz. 1400  salce Biura Rady Urzędu Gminy Piaski.  

Obecni na posiedzeniu:  

-  członkowie Komisji wg listy obecności  

- Wójt Gminy – Wiesław Glapka  

- Sekretarz Gminy – Andrzej Konieczny  

- Przewodniczący Rady Gminy – Bernard Dorsz  

Przewodnicząca Komisji, Radna Dagmara Rucińska powitała wszystkich obecnych. 

Następnie omówiono następujące kwestie:  

- tryb pracy komisji – omówione zostały sprawy organizacyjne na rok 2019 r pracy komisji  

- Wójt Gminy Piaski i Sekretarz przedstawił bieżące sprawy w zakresie edukacji, kultury, i pomocy 

społecznej  

- podjęto dyskusje na temat możliwości montażu oświetlenia ulicznego przy przytulisku  

- ustalono datę posiedzenia  kolejnej komisji w dniu 26 marca 2019 w celu zapoznania się z 

funkcjonowaniem i sprawami bieżącymi Szkoły Podstawowej w Bodzewie  

 

 

Przewodnicząca posiedzenia  

      Dagmara Rucińska  

 

Sporządziła : Rucińska Dagmara  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

Pierwsze posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy społecznej odbyło się dnia 21 stycznia 2019r. 

o godz. 1400 w salce Biura Rady Urzędu Gminy Piaski. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy 

członkowie komisji, jak również Wójt Gminy – Wiesław Glapka, Sekretarz Gminy – Andrzej 

Konieczny  oraz Przewodniczący Rady Gminy – Bernard Dorsz.  

Podczas obrad komisja omówiła tryb pracy w roku 2019 r. Wójt Gminy oraz  Sekretarz przedstawili 

sprawy bieżące z zakresu edukacji, kultury i pomocy społecznej. Podjęto dyskusje na temat możliwości 

montażu oświetlenia ulicznego przy przytulisku.   

Komisja ustaliła  datę kolejnego posiedzenia  na dzień 26 marca 2019r.  w celu zapoznania się                             

z funkcjonowaniem i sprawami bieżącymi Szkoły Podstawowej w Bodzewie  

 

 

Przewodnicząca posiedzenia:  Dagmara Rucińska  

 


